
1ZVU VÁS K VOLBÁM

Vážení sousedé, jsou tady volby 
a já bych Vás rád požádal o důvěru 
na další 4 roky. Považujeme za 
opravdu důležité, abychom mohli 
dokončit klíčové projekty pro naši 
Kamenici a dále obec zvelebovali. 

Hned na následující straně pro 
Vás máme speciální vzkaz ohledně 
Ringho�erovy hrobky a nové podoby 
Ringho�erova náměstí. Na straně 
10 až 15 se věnujeme konkrétně 
Vaší osadě.

Za celý tým KAM21 Vám předem 
děkuji, pokud se 23. a 24. září 
rozhodnete nás podpořit. 

Váš starosta 
Pavel Čermák. 
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NA KAMENICI MŮŽEME BÝT HRDÍ

Podzimní šelest listí, Myslbekův Kristus nad hlavou, pocit klidu a bezpečí uvnitř zdí z mistrně spasovaných kamenů. 
Toto místo ukryté v lese na Zaječím vrchu si pro svůj poslední odpočinek vybrala rodina Ringho�erů. Jsme šťastní, 
že se nám ho podařilo vybojovat do majetku Kamenice. Stejně velké úsilí, které jsme věnovali jeho získání, teď 
chceme dát do jeho obnovy a zpřístupnění všem našim občanům. 
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Právě odsud ze Zaječího vrchu si Vás do-
volujeme oslovit a požádat o důvěru do 
dalšího volebního období. To proto, že se 
tu spojují dějiny s budoucností a zároveň 
se jedná o úspěch, ve který už skoro nikdo 
nedoufal. Přes deset let jsme vedli práv-
ní bitvu, pátrali v archivech, rozdýchávali 
právníky i úředníky. Náš starosta Pavel 
Čermák osobně navštívil ve Vídni Emanu-
ela Josefa Ringho�era mladšího, poslední-
ho potomka rodu, a získal od něj požehná-
ní, abychom se do boje za tento komunisty 
zabraný majetek mohli pustit.

Teď už je hotovo. Historický unikát je na-
ším majetkem a v následujícím volebním 
období chceme začít s restaurátorskými 
pracemi. Kovaná brána, zahrada i samotný 
pomník uvedeme na základě nově zpra-
covaného restaurátorského záměru a ve 
spolupráci s památkáři do stavu, v jakém 
ho zamýšleli mistr Myslbek i architekt Sti-
bral. Tentokrát už ne jako soukromý ma-
jetek bohatého rodu, ale krásné veřejné 
prostranství sloužící všem. Bude to místo 
klidu, rozjímání, scházení i poučení pro naši 
mladou generaci. Nová dominanta Kame-
nice, kterou se můžeme chlubit.

Kdybychom měli říct jen tři věci

Co bychom měli vybrat z projektů, které 
se nám v tomto volebním období povedly? 
Vždyť nové silnice, chodníky, kanalizace, 
sportoviště, kultura, služby, to vše za po-
slední čtyři roky vydá na stovky položek. 
Vybereme proto takové, jejichž hodno-
ta daleko přesahuje hranice jednotlivých 
osad a týkají se celé Kamenice. 

Ringho�erova hrobka má nevyčíslitelnou 
hodnotu kulturní a historickou, poprvé od 
19. století se stane pevnou součástí života 
v Kamenici. Vedle ní tu máme projekt, který 
má nezměrnou hodnotu funkční. Čistírna 
odpadních vod. Samotnou budovu téměř 
nikdo nevnímá, stejně jako Ringho�erova 
hrobka je ukrytá v lese, ovšem naprosto 
každý ji potřebuje. Tedy každý, kdo je při-
pojený na kanalizaci a kdo se k ní bude při-
pojovat. Nejen obyvatelé Štiřína a Všedob-
rovic, kde začneme stavět kanalizaci tento 
rok, ale všichni, kteří se k nám teprve při-
stěhují.

Rozšířená čistírna odpadních vod je příkla-
dem, že vedle zelených a kulturních pro-
jektů dokážeme uřídit extrémně náročný 
technologický projekt za sto milionů ko-
run. Byla to největší investice po rozšíření 
kamenické základní školy. Během stavby 
jsme se museli vyrovnávat s nástrahami 
tamní geologie i počasí, ale navzdory vše-
mu jsme splnili termín, udrželi rozpočet na 
uzdě a výsledek dopadl na výbornou. Ka-
menice má ekologickou, moderní čistírnu, 
která obslouží rozrůstající se Kamenici na 
mnoho desítek let dopředu.

Tak to bychom měli. Minulost a budouc-
nost Kamenice. Co ta třetí věc? Vybrali 
jsme schválně takovou, v níž se minulost 
s budoucností spojuje. Centrum Kamenice. 
Ringho�erovo náměstí. Existuje mezi námi 
někdo, komu by se líbilo? Je to prostor, je-
hož podobu nenavrhl žádný architekt, ale 
vznikl nadivoko v poli. Postupně na něm 
vyrostl obecní úřad, kulturní centrum, ob-
chodní dům, který ještě k tomu vypadá ji-

nak, než byl původní plán stavby, vily a by-
tové domy. 

Takto jsme Ringho�erovo náměstí zdě-
dili. O jeho přestavbě se v Kamenici mlu-
ví už asi dvacet let. V tomto období jsme 
rozhodli, že je čas přejít od debat a nezá-
vazných nápadů ke skutečnému řešení. 
Vybrali jsme odborníky na architekturu, 
veřejný prostor a sociální aspekty, uspo-
řádali veřejný průzkum mezi lidmi, zájmo-
vými spolky a institucemi, jichž se podoba 
budoucího náměstí bude nejvíce dotýkat. 
Z tohoto průzkumu jsme nechali vypraco-
vat zadání pro architektonickou soutěž.

Zadání je hotové. Máme ho připravené, 
abychom hned po těchto volbách mohli 
vyhlásit architektonickou soutěž pod do-
hledem odborníků. Chceme hezké, úhled-
né náměstí s daleko větší nabídkou obcho-
dů včetně drogerie, poštou hned po ruce 
a snad i s poliklinikou a pečovatelským 
domem. Skutečné centrum, kde si budeme 
rádi dávat sraz, ale i procházet a posedět si 
jen tak. Pokud nám v těchto volbách dáte 
opět důvěru, pustíme se do architektonic-
ké soutěže okamžitě.

Vážené dámy a pánové, zveme Vás k vol-
bám. Konají se 23. a 24. září v Kulturním 
centru.

Vaši sousedé z KAM21
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Ing. Pavel Čermák
Strategie obce

V čele Kamenice stojí už třetí volební období. Od začátku si dal za cíl, aby rozvoj naší obce probíhal podle strategie, 

která myslí na mnoho desítek let dopředu. Za jeho vedení jsme zásadně rozšířili a zmodernizovali základní školu, 

postavili novou část čistírny odpadních vod, vybudovali nový park, otevřeli cestu ke koupališti ve Všedobrovicích 

projektem odbahnění rybníka a projektem výstavby kanalizace v osadě, získali Ringho�erovu hrobku a začali pra-

covat na novém Ringho�erově náměstí. Pokračujeme v budování kanalizace a vodovodů, nových silnic a chodníků. 

Podle našeho starosty nelze opomíjet žádnou oblast života v Kamenici. Vedle obřích projektů u nás každý rok přibý-

vají i menší, ale důležité prvky, jako jsou atrakce na dětských hřištích, úsporné veřejné osvětlení, lavičky a hnízda na 

tříděný odpad.  

1

Ing. Petr Valášek
Ekonomika a investice

Místostarosta, ekonom a sportovec. Petr pracoval jako ekonomický náměstek ve stavebnictví, teď se naplno 

věnuje Kamenici z pozice prvního místostarosty pro ekonomiku. Poslední tři volební období je strážcem rozpočtů 

obce, v rámci nichž dohlíží na to, aby šlo co nejvíce peněz na investice, aby nám úspory neničila inflace, úvěry aby 

nepřekročily zdravou míru a Kamenice se rovnoměrně rozvíjela, ale aby se nezapomínalo ani na sport, životní pros-

tředí a spolky. Nejraději se věnuje projektům, které zvelebují veřejný prostor, jako jsou parkové úpravy, sportoviště 

či dětská hřiště. Petr vede už víc než 20 let kamenický klub orientačních běžců, jímž za ty roky prošly stovky dětí 

a dnes má přes 200 členů.

2

Ing. Tomáš Mojžíšek
Pozemky a technická mapa 

Druhý místostarosta a skaut. Pracuje jako geodet, v naší obci už 20 let pomáhá s řešením sousedských pozemkových 

sporů a zajišťuje směny a nákupy pozemků. Připravuje nejen jednotlivé geometrické plány, ale pracuje i na celkové 

technické mapě Kamenice. Ta poskytne kompletní obrázek o sítích a komunikacích v naší obci a bude k dispozici 

všem občanům. Využije ji každý, kdo plánuje stavbu rodinného domku a poslouží i při plánování rozvoje Kamenice. 

Tomáš by se do budoucna rád zabýval i zelenými projekty a dopravou.
3

NÁŠ TÝM

VOLTE ČÍSLO
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Jiří Topinka
Doprava a bezpečnost 

Podnikatel v polygrafii. Jako radní má na starosti bezpečnost, dopravu, ale i pohřebnictví. Poslední čtyři roky in-

tenzivně vyjednával s Ředitelstvím silnic a dálnic ČR pro Středočeský kraj, aby uspíšilo generální rekonstrukci sil-

nice Pražská a Ringho�erova, ale také aby do nich zakomponovalo důležitá bezpečnostní vylepšení. Výsledkem je 

společný projekt kraje a naší obce, díky kterému budeme mít konečně nejen nový povrch krajské silnice, ale dojde 

k zásadnímu vylepšení všech křižovatek. Práce na silnici Pražská začnou příští rok.
4

Eva Kršňáková
Kulturní a společenské akce

Pracuje jako marketingová specialistka ve velkopopovickém pivovaru, kde mimo jiné organizuje kulturní a společenské 

akce. Svou zkušenost zúročuje u nás na obci při strategickém plánování nejen kulturních a společenských, ale i spor-

tovních událostí, tak, aby na sebe dobře navazovaly, nepřekrývaly se a v průběhu celého roku nabízely občanům růz-

norodý program. Od skautů, judistů, až po Pochod krajinou barona Ringho�era, Den rodiny či Kamenické podzimní 

slavnosti. Eva pomáhá nejen s organizací obecních akcí, ale i s dotační podporou obce tam, kde je zapotřebí.
6

Alena Mairichová
Sport a veřejný prostor

Zakladatelka a vedoucí prvního soukromého judistického klubu v České republice. Její Judo Club Kyklop s dvacetile-

tou tradicí je v současnosti druhý největší ve Středočeském kraji. Trénuje v něm přes 250 dětí. Vedle sportu se Alena 

v Kamenici soustředí na volnočasové aktivity dětí i jejich rodičů. Ráda by v příštím volebním období dotáhla projekt 

sportovního areálu s venkovním kluzištěm a koupaliště či biotopu pro občany Kamenice. Zasazuje se o to, aby se 

Kamenice dál rozvíjela v moderní, vyváženou obec s větší nabídkou služeb a dotvořeným náměstím.
7

Mgr. Vladimír Hladík
Sport, památková péče, údržba

Práci našeho zastupitele a uměleckého kováře může vidět každý, kdo prošel branou kamenického hřbitova. Tu vyko-

val právě Vladimír a v příštím období se chce kromě jiného angažovat při restaurování Ringho�erovy hrobky, kterou 

se nám podařilo získat do majetku obce. Chceme z ní učinit místo historické paměti a hrdosti, ale také rozjímání 

a odpočinku. Vladimír také působil jako místopředseda SK Kamenice a stál u zrodu kamenického fotbalu jako samo-

statného oddílu. Sport, kultura a údržba obce jsou jeho hlavními zájmy.
5
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Michaela Slámová
Veřejný majetek, komunikace

Správkyně majetku Zámku Štiřín a předsedkyně osadního výboru na Ládví. V pracovní době tedy zodpovídá za 

mnohasetmilionový majetek, ve volném čase pak organizuje akce pro obyvatele Kamenice, a hlavně jejich děti, které 

se hojně účastní indiánského léta, čarodějnic, bubnování a lampionových pochodů. Michaela se letos přidala na naši 

kandidátku a chce se zapojit nejen do práce na zvelebování Kamenice, ale také zlepšovat informovanost občanů 

a komunikaci mezi nimi a radnicí. 
9

Barbora Rosůlková
Vzdělání a socioekonomický rozvoj

Zastupuje nově příchozí obyvatele Kamenice, kteří se u nás usadili a chtějí se podílet na chodu obce. Barbora pracu-

je ve vzdělávání jako tajemnice ředitele, předtím jako PR koordinátorka vysoké školy. Chce se u nás zaměřit na oblast 

vzdělávání, mimoškolních aktivit pro děti, a také socioekonomický rozvoj Kamenice.10

Matěj Bláha
Mladí občané v politice

Student 4. ročníku právnické fakulty. Matěj zároveň pracuje jako asistent v advokátní kanceláři, kde se specializuje 

na trestní právo. Na tuto oblast se chce zaměřit i v budoucnu a rád by se stal soudcem. O politiku se zajímá od 

raného věku a vždy v ní cítil absenci mladých lidí. Na kandidátku KAM21 přichází s cílem přiblížit politiku právě mladé 

generaci.11

Jan Prošek
Dobrovolní hasiči

Vedle práce v automobilovém průmyslu si Jan najde vždy ještě čas a věnuje se obci i jako hasič. Už 10 let pomáhá 

chránit zdraví a majetek občanů, zároveň měl velký podíl na nákupu a přestavbě zánovní cisterny, která zásadně 

zvýšila efektivitu naší jednotky dobrovolných hasičů. Jako obyvatel Těptína důrazně prosazuje dobudování chodníku, 

který tuto osadu propojí s centrem. Zastává myšlenku rovnoměrného rozvoje všech osad Kamenice. Jeho motto: 

„Když můžu, tak pomůžu.“
8

kam21-news-04-ver7.indd   6 9.9.2022   10:52:37



7

Prof. MUDr. Pavel Haninec, CSc.
Zdravotnictví

Profesor Haninec je dnes již legendární postava české chirurgie a zároveň přednosta Neurochirurgické kliniky 

Fakultní nemocnice Královské Vinohrady. Sedm let byl proděkanem 3. lékařské fakulty Univerzity Karlovy. „Nerad se 

vzdávám. Je důležité snažit se za každou cenu problém vyřešit,“ řekl nedávno v rozhovoru pro časopis Týden. Jsme 

velmi rádi, že se pan profesor letos rozhodl přidat na naši kandidátku KAM21 a tím podpořit další rozvoj Kamenice.12

MUDr. Lukáš Lörinc
Celkový rozvoj obce

Rodák a obyvatel Sídliště I. Pracuje jako anesteziolog v nemocnicích Benešov, Tábor a Podolí. V práci zastupitele 

však jeho profese nehraje roli. Lukáš vstoupil do komunální politiky jako kamenický patriot, který se zajímá o všechny 

oblasti života a snaží se přispívat k tomu, aby se naše obec rozvíjela ve prospěch všech skupin obyvatel.14

Filip Grohmann
Film a řemeslo

Netflix, Walt Disney, HBO. I pro tyto obří produkce Filip pracuje, ať už se jedná o stavbu konstrukcí nebo speciální 

efekty. Podepsal se na dílech jako Captain America, A Small Light, World on Fire, Knightfall nebo Das Boot. Když 

zrovna netočí v Praze, znají Filipa jeho sousedé na Ládví jako šikovného tesaře, který dělá krovy nebo rovnou celou 

dřevostavbu.15

PharmDr. Štěpán Růžička
Školství a sociální péče

Radní pro školství a volný čas dětí a mládeže a také pro sociální péči. Během jeho působení začaly být sociální služby 

dostupné i u nás v Kamenici. Lidé, kteří se ocitnou v nouzi nebo potřebují poradit se svou životní situací, už nemusí 

cestovat či volat do Říčan, ale stačí se obrátit na sociální pracovnici přímo u nás na úřadě. Štěpán bojuje za to, aby 

v Kamenici v blízké době vyrostl poblíž centra dům s pečovatelskou službou a také malá poliklinika.13
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CO ŘÍKAJÍ U SOUSEDŮ

Pavel Pešek
Starosta Jílového u Prahy a hasič

Pavla Čermáka beru jako kolegu s neocenitelnými zkuše-

nostmi a přesahem do minulých volebních období. Já sám 

jsem od něj čerpal poznatky, když jsem začínal na postu 

starosty Jílového. Když má obec kvalitního lídra, je konti-

nuita ve funkci nesmírně důležitá a Kamenice je toho pří-

kladem. Moderní škola, čistírna odpadních vod, skatepark, 

dětská hřiště. Při průjezdu Kamenicí si vždy všimnu pěkné-

ho obecního úřadu, který je vizitkou každé obce.

David Michalička
Starosta Říčan

Pod vedením Pavla Čermáka se z původně nenápadné Ka-

menice stal velmi aktivní a spolehlivý člen dobrovolného 

svazku obcí Ladův kraj. Pavel se intenzivně zapojuje vždy, 

když je potřeba součinnost našich obcí. Projevilo se to nejen 

během covidu, kdy jsme spojili síly při distribuci ochranných 

pomůcek a dezinfekce, nebo během charitativních sbírek, 

ale také třeba při plánování cyklostezek z Říčan do Mnicho-

vic, na které budou navazovat větve do dalších obcí včetně 

Kamenice. Pavel u té příležitosti prosadil spojku z Kame-

nice do Velkých Popovic a Mirošovic a druhou do Strančic 

a Všestar. Bez takto aktivních starostů, jako je Pavel, by náš 

Ladův kraj nemohl fungovat.
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Petra Francová
Starostka Kostelce u Křížků

S Pavlem mám tu nejlepší zkušenost. Na čem se dohodne-

me, to platí, ať už se jedná o spolupráci ohledně „vodovodu 

Kamenicko“, spádovosti kosteleckých dětí do školy v Ka-

menici, stejně tak provoz společné mateřské školky. Myslím, 

že je opravdu člověkem na svém místě. Snaží se svou obec 

dle svých možností neustále zvelebovat.

Václava Zímová
Starostka Velkých Popovic

Kamenice a Popovice jsou provázané nejen svou historií 

sahající až k Ringho�erům. Máme toho hodně společného, 

blízkost Prahy a rychle rostoucí počet obyvatel i násled-

né zvyšování jejich nároků na vybavenost obce. S Pavlem 

Čermákem řešíme podobné problémy a navzájem sdílíme 

osvědčená řešení. To, v čem jsem se u starosty Kamenice 

inspirovala nejvíc, je profesionalizace obecního úřadu. Mo-

derní doba na provoz úřadu klade vysoké nároky. Obšírná 

obecní agenda je rozdělená mezi jednotlivé úředníky, není 

poslučovaná ani zbytečně rozbujelá. Zásadní je i garanto-

vaná odbornost jednotlivých úředníků. Jen tak lze zásad-

ně zvýšit efektivitu fungování radnice ve prospěch občanů 

a chodu obce.
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PEČUJEME O VŠECHNY 
ČÁSTI KAMENICE

Někde to jde rychleji, někde pomaleji, ale každá z deseti osad 
Kamenice je součástí našeho strategického plánu, který rok za 
rokem naplňujeme. Kamenice zelená, ale také pohodlná a mod-
erní. Kamenice, kterou jde bezpečně přejít po chodníku nebo si 
kolem ní vyrazit na výlet kultivovaným pásem přírody. Připravi-
li jsme pro Vás výčet toho, co se nám v  jednotlivých osadách 
podařilo dokončit a  na čem právě pracujeme. Je to povídání 
zkrácené, aby se vešlo na tyto volební stránky, ale dost hutné, 
abyste si mohli udělat o naší práci obrázek. Tak pojďme na to.

NA PALOUKU
OPRAVA CEST

NÁHORNÍ
ASFALT

NÁVRŠNÍ
ASFALT + VO

NA KVĚTNICI
ASFALT + VO

STRUHAŘOV
CHODNÍK + VO

SLÁMOVÁ
ASFALT + VO

JEDNOSMĚRNÁ
CHODNÍK

OPRAVA BUDOVY ÚŘADU A PARKOVIŠTĚ, 
REKONSTRUKCE KULTURNÍHO CENTRA, 
DOPLNĚNÍ DĚTSKÉHO HŘIŠTĚ, OPRAVA 

TENISOVÉHO KURTU

K ČISTIČCE
POVRCH

TÝNSKÁ
VODOVOD

TYRKYSOVÁ
ASFALT + VO

ČOV
ROZŠÍŘENÍ

TĚPTÍN 1
CHODNÍK

LÁDVÍ
CHODNÍK

VALNOVKA
DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
ROZŠÍŘENÍ

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
HRÁZ

KORUNNÍ
KANALIZACE

OKRUŽNÍ
KANALIZACE

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ
DOPLNĚNÍ

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

PARK

SKATEPARK

HAMERSKÝ 
LESÍK

KANALIZACE
VODOVOD

PŘECHOD
DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

SPORTOVIŠTĚ

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ
DOPLNĚNÍ

VNITŘNÍ POVRCH 
+ VO

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

RYBNÍK
OPRAVA + ODBAHNĚNÍ

RINGHOFFEROVA
ASFALT + VO

NÁVRŠNÍ, NA POKRAJI
ASFALT + VO

SPOJOVACÍ
ASFALT + VO

PRAŽSKÁ
CHODNÍK

RINGHOFFEROVA
CHODNÍK

HLUBOKÁ / KRAJNÍ
OPRAVA POVRCHU + VO

KAŠTANOVÁ
ASFALT+ VO

TŘEŠŇOVÁ
ASFALT+ VO

TOPOLOVÁ
POVRCH + VO

TĚPTÍN 3
CHODNÍK

TĚPTÍN 2
CHODNÍK

VODOVOD
PROPOJENÍ

TISOVÁ
ASFALT+ VO

NÁVES

BYTOVÝ DŮM

SPORTOVIŠTĚ

OSADY
PROPOJENÍ

HROBKA
OPRAVA

MÁRNICE A KOLUMBÁRIA
OPRAVA

LÝKOVÁ A LÍBEZNÁ
ASFALT A DEŠŤ. KAN + VO

OPÁLOVÁ
POVRCH

NOVÉ LÉKAŘSKÉ ORDINACE, DŮM 
S PEČOVATELSKOU SLUŽBOU, NOVÉ 

NÁMĚSTÍ, OPRAVA PARKOVIŠTĚ

OKRUŽNÍ
ASFALT + VO

NÁVES

KANALIZACE

KANALIZACE

CHODNÍK

KANALIZACE A VODOVOD
PROPOJENÍ

SPORTOVIŠTĚ
REKONSTRUKCE

PĚŠÍ CESTY

LÝSKOVÁ
ASFALT

HALDY
VODOVOD

SKÁLA
HŘIŠTĚ

ČOV KUKLÍK
ZKAPACITNĚNÍ

VODOJEM VLKOVÁ
ZKAPACITNĚNÍ

AREÁL TECH. SLUŽEB
SBĚRNÝ DVŮR

LETNÍ
ASFALT

LEBEDOVÁ
ASFALT

MATEŘSKÁ 
ŠKOLA

DĚTSKÁ 
HŘIŠTĚ

KUKLÍK
CHODNÍK

KANALIZACE A VODOVOD

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
ÚPRAVA BYTŮ NA TŘÍDY

TOPASOVÁ
ASFALT + VO

Kamenice

Ulice Jednosměrná, která spojuje Novou Hospodu s centrem, dostala po 
celé délce nový chodník, osvětlení a  zpomalovací prahy. Na spodním 
konci přibylo záložní parkoviště, zbývá ještě kanalizace a poté nový as-
falt. Od centra směrem na Těptín zase vyrostl chodník až ke kruhovému 
objezdu. Ze všech stran se tak dnes už lidé dostanou do centra bezpečně 
po osvětlených chodnících, což se týká zejména dětí mířících do školy.

U školy jsme kompletně přebudovali přechod mezi Sídlištěm I. a II., který 
je teď daleko přehlednější a bezpečnější. Ve škole samotné jsme vybu-
dovali další specializované učebny na fyziku, chemii, biologii a také dílny, 
jazykovou a počítačovou učebnu. Zrekonstruovali jsme toalety ve všech 
patrech a průběžně opravujeme učebny, které dostávají nové osvětlení 
a vybavení. Přibyly parkovací místa pro učitele a nové oplocení.

Kompletní rekonstrukcí prošlo kulturní centrum, které je teď prostorněj-
ší, lépe uspořádané, nabízí větší možnosti pro návštěvníky i umělce, větší 
knihovnu, novou odpočinkovou zónu, moderní vzduchotechniku, kotelnu 
a solární elektrárnu pro celý objekt včetně obecního úřadu.
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TENISOVÉHO KURTU

K ČISTIČCE
POVRCH

TÝNSKÁ
VODOVOD

TYRKYSOVÁ
ASFALT + VO

ČOV
ROZŠÍŘENÍ

TĚPTÍN 1
CHODNÍK

LÁDVÍ
CHODNÍK

VALNOVKA
DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
ROZŠÍŘENÍ

ZÁKLADNÍ ŠKOLA
HRÁZ

KORUNNÍ
KANALIZACE

OKRUŽNÍ
KANALIZACE

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ
DOPLNĚNÍ

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

PARK

SKATEPARK

HAMERSKÝ 
LESÍK

KANALIZACE
VODOVOD

PŘECHOD
DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

SPORTOVIŠTĚ

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ
DOPLNĚNÍ

VNITŘNÍ POVRCH 
+ VO

DĚTSKÉ HŘIŠTĚ

RYBNÍK
OPRAVA + ODBAHNĚNÍ

RINGHOFFEROVA
ASFALT + VO

NÁVRŠNÍ, NA POKRAJI
ASFALT + VO

SPOJOVACÍ
ASFALT + VO

PRAŽSKÁ
CHODNÍK

RINGHOFFEROVA
CHODNÍK

HLUBOKÁ / KRAJNÍ
OPRAVA POVRCHU + VO

KAŠTANOVÁ
ASFALT+ VO

TŘEŠŇOVÁ
ASFALT+ VO

TOPOLOVÁ
POVRCH + VO

TĚPTÍN 3
CHODNÍK

TĚPTÍN 2
CHODNÍK

VODOVOD
PROPOJENÍ

TISOVÁ
ASFALT+ VO

NÁVES

BYTOVÝ DŮM

SPORTOVIŠTĚ

OSADY
PROPOJENÍ

HROBKA
OPRAVA

MÁRNICE A KOLUMBÁRIA
OPRAVA

LÝKOVÁ A LÍBEZNÁ
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OPÁLOVÁ
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NOVÉ LÉKAŘSKÉ ORDINACE, DŮM 
S PEČOVATELSKOU SLUŽBOU, NOVÉ 

NÁMĚSTÍ, OPRAVA PARKOVIŠTĚ
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CHODNÍK
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TOPASOVÁ
ASFALT + VO

DOKONČENÉ PROJEKTY

ROZPRACOVANÉ PROJEKTY
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Vypracovali jsme ve spolupráci s občany, spolky, architekty a so-
ciology přípravu pro finální zadání architektonické soutěže na 
novou podobu Ringho�erova náměstí. Kamenice tak bude mít 
skutečné centrum kde nám bude dobře, a kde bude větší výběr 
obchodů, služeb a ordinací. Usilujeme i o to, aby součástí návr-
hu byl dům s pečovatelskou službou. Pokud od Vás dostaneme 
důvěru, spustíme architektonickou soutěž ještě letos na podzim.

Za obchodním domem jsme zrekonstruovali tenisový kurt s umě-
lým povrchem, ke kterému přidáme on-line rezervační systém. 

Dětské hřiště, podobně jako v dalších částech Kamenice, získalo 
nové, odolné hrací prvky. 

Podařilo se nám rozšířit čistírnu odpadních vod. Byla to největší 
jednorázová investice moderních kamenických dějin za 100 mili-
onů korun a s radostí oznamujeme, že se podařil dodržet nejen 
harmonogram, ale také už máme za sebou zkušební provoz, který 
potvrdil, že čistírna funguje na výbornou. Kamenice díky tomu má 
moderní, ekologické zařízení s třístupňovým čištěním, které zajistí 
potřeby naší obce na několik desítek let dopředu. Nedaleko čis-
tírny získala vodovod, kanalizaci a nový povrch ulice K Dubu.

Vybudovali jsme dva parky po obou stranách Ringho�erovy ulice. 
Dvorská niva nabízí kultivované prostředí se zónou pro nejmenší 
děti, posezení, workout, posilovací stroje, ohniště a grilovací mís-
to. Napříč vedou zpevněné cesty až ke škole a lávky přes vodu. 
Návštěvníkům je k dispozici zdarma sportovní náčiní. 

V Hamerském lesíku (vedle Hamerského rybníka) vznikl lesopark
s upravenou zelení, cestami a lavičkami s výhledem na zámek. Vy-
roste tu také venkovní učebna, do jejíž tvorby zapojíme také děti 
z naší školy, aby mohly trávit co nejvíce času venku. Postupně bu-
dujeme zelený okruh kolem Kamenice pro pěší, kočárky a kola 
a Dvorská niva s Hamerským lesíkem jsou jejich klíčovou součástí 
a budou propojeny s Pištrajchem.

K chodníku od školy směrem na Těptín přibyly nové autobusové 
zastávky a obratiště. Už máme platné stavební povolení, aby-
chom vybudovali další chodník mezi Kaštanovou a Jílovskou až 
na náves ke škole v Těptíně a dále k ulici Topolová.

Nová Hospoda a Olešovice

Právě v těchto dnech se v ulici Okružní buduje nová kanalizace
a poté vznikne i nová cesta s asfaltovým povrchem. Nejvytíženější 
křižovatka v Kamenici mezi ulicemi Ringho�erova a Pražská do-
stane semafor, který bude regulovat dopravu v ranní špičce. Je to 
nejlepší řešení po kruhovém objezdu, jehož vybudování znemož-
ňují okolní pozemky. 
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Po několika letech náročných jednání se Středočeským krajem se 
schyluje ke generální rekonstrukci ulic Pražská (II/603) i Rin-
gho�erova (II/107) a v rámci nich budou na náš popud všechny 
důležité křižovatky zpřehledněny. Týká se to zejména prostranství 
na Nové Hospodě a u základní školy. Kopnout do země by se mělo
na konci příštího roku.

Kompletně jsme zrekonstruovali ulici Návršní, která má nový po-
vrch a nově i veřejné osvětlení, stejně jako to již je u ulic Náhorní
a Nachová. Dětské hřiště zde získalo nové prvky včetně lanovky.

Ládví a Ládeves

V naší nejmenší a nejvzdálenější osadě Ládeves jsme již dříve vy-
budovali asfaltovou příjezdovou cestu a prodloužili vodovod na 
konec osady, na který se může napojit každý majitel rodinného 
domu či chaty. Vodovodní a kanalizační přípojky přibývají rychlým 
tempem i na Ládví, kde se v posledních letech mohutně staví. Pra-
cujeme teď na studii, která rozhodne, zda na Ládví rozšíříme čis-
tírnu odpadních vod nebo propojíme Valnovku kanalizací se zbyt-
kem Kamenice. To, že chceme být připraveni na budoucnost, jsme 
dokázali už masivním rozšířením centrální čistírny odpadních vod. 

Podél celé hlavní cesty protínající Ládví jsme vybudovali osvětlený 
chodník a autobusové zastávky, v projektové přípravě je chybějí-
cí krátký úsek na Kuklíku. Právě teď v rámci zvýšení bezpečnosti 
rozšiřujeme už existující úsekové měření až k Hotelu Valnovka. 
Po náročném vyjednávání s Policí ČR také přeměňujeme místa na 
přecházení v plnohodnotné přechody. Stavební úpravy, po nichž 
vzniknou na hlavní silnici dvě „zebry“, jsou již v běhu. V přípravě je 
zpomalovací vjezdová brána na Kuklíku.

Na Ládví se nám podařilo vybudovat už celou řadu bočních silnic, 
jako například v ulicích Liliové, Lískové, Lovecké či Lesní. Připra-
vené jsou projekty pro Lýkovou a Líbeznou. Jedná se o úzké ulič-
ky, kde je nutné řešit svod dešťové vody, a tak patří tyto projekty 
k náročnějším. Zvláštní případ je ulice Luční. Spadá totiž pod Lesy 
ČR, které se o ni bohužel nestarají. V zájmu majitelů místních ne-
movitostí se snažíme o bezúplatný převod pod obec, abychom tu 
mohli zpevnit povrch a okolí vyčistit.

Na Valnovce jsme také vybudovali nové dětské hřiště a přidali 
k němu posilovací stroje.

Struhařov

Ještě teď na podzim vzniká vedle dětského hřiště s klubovnou be-
tonová sportovní plocha na streetball a malý fotbal. Zároveň to 
bude vhodná plocha pro nejmenší děti na koloběžkách.
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Od Smrkové ulice směrem ke Křísovskému rybníku probíhá vý-
stavba rodinných domů. Developera jsme přiměli k tomu, aby 
podél Ringho�erovy ulice, která s touto lokalitou hraničí, postavil 
část chodníku a nově vznikající část obce měla novou širokou ulici 
osazenou stromy. Stejně postupujeme při vyjednávání se stavite-
lem domů v oblasti mezi ulicí Na Výsluní a Na Pokraji. 

Intenzivně pečujeme o historickou alej po celé délce Ringho�e-
rovy ulice. Ve spolupráci s arboristy a dendrology projektujeme 
výměnu napadených starých stromů, které v rámci bezpečnosti 
musíme v některých případech vyměnit za nové kusy. 

Společně s obyvateli Slámové jsme dobudovali nový povrch a LED 
osvětlení v ulici. Máme hotový projekt opravy ulice Spojovací, do 
nějž jsme zakomponovali poznámky místních obyvatel během ve-
řejného slyšení.

Štiřín a Všedobrovice

Je to tu. Všedobrovice a Štiřín budou mít vlastní kanalizaci. Pro-
jekt je kompletně dokončený a dotační výzva vyhlášena, podává-
me žádost. Vše je připraveno, práce začnou nejspíš hned na jaře, 

aby přes zimu nezasahovaly do života místních obyvatel. Po ulože-
ní kanalizace dostane nový asfaltový povrch ulice Vnitřní.

Hotový je projekt úsekového měření a zpomalovacích pruhů na 
hlavní silnici, které zvýší bezpečnost chodců i řidičů. Na křižovatce 
Ringho�erovy a Řepčické plánujeme výhledově kruhový objezd, 
protože právě toto místo je nejnáchylnější k nehodám. Na vjezdu 
do Štiřína přibude radar. Všechna tato opatření intenzivně kon-
zultujeme se Středočeským krajem, který musí být investorem 
většiny akcí na této krajské silnici. Už hotová i plánovaná opatření 
směřují k tomu, aby si řidiči v těchto místech zvykli jezdit povole-
nou rychlostí.

Ve Všedobrovicích jsme už dokončili všechny chodníky s výjim-
kou krátkého nově navrženého úseku kolem hasičárny. Zaměřu-
jeme se teď proto na Štiřín, aby se dalo pěšky a bezpečně projít 
všude, kde je to stavebně možné. Projektujeme i konstrukčně ná-
ročnou trasu podél břehu Štiřínského rybníka, která naváže na 
chodník přes hráz Křísovského rybníka až k ulici Návršní. Projekt 
je součástí opravy hráze, skrz níž povede kanalizace ze Štiřína 
a Všedobrovic a nová, opravená komunikace.

Ve Všedobrovicích odbahníme rybník, na což jsme již získali dota-
ci a vybrali zhotovitele. Po odbahnění rybníka a vybudování kana-
lizace, která vyřeší splaškovou vodu z okolních domů, vznikne ve 
Všedobrovicích tolik očekáváné přírodní koupaliště.

Těptín a Skuheř

Vybudovali jsme vodovod v ulici Týnská a novou silnici v ulici Tyr-
kysová. Získali jsme stavební povolení na komunikaci v Topolové
a na chodník od Kaštanové po náves. Práce na něm začnou ihned 
po schválení rozpočtu na rok 2023. Po celé Kamenici přibyla hníz-
da na separovaný odpad, v Těptíně to byla hned čtyři.

V ulici Hluboká vyrostlo nové dětské hřiště a Skuheř po vyčištění 
prostoru podél ulice Krajní získala nový komunitní prostor s po-
sezením a dětskými prvky. Ulice Hamerská a Habrová mají nový 
zpevněný povrch. Nový povrch získává nyní i ulice Hluboká.
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TĚŠÍME SE NA VÁS

Pojďte si s námi povídat o všem, 
co Vás zajímá, na Podzimní slavnosti neboli 

Kamenický Woodstock.

Budeme Vám k dispozici ve Dvorské nivě (Hamerská ulice) v sobotu 17. 9. 

od 14:00 až do půlnoci. Věříme, že se s námi pobavíte. Letos se nám povedlo 

zajistit kapely BUTY, The Atavists, The Silver Spoons, Mydy a Janis Joplin Revival.

Děkujeme všem, kdo jste s námi přišli debatovat na naše Sousedské grilovačky. 

Moc rádi jsme s Vámi probrali život a budoucnost v Kamenici.

POJĎTE K VOLBÁM:

Pátek 23. září: 
14.00–22.00 hodin

Sobota 24. září: 
8.00–14.00 hodin

Budova Kulturního centra, Ringho�erovo náměstí 434, Kamenice.

VOLTE ČÍSLO
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